

9 June 2025

أملاك للتمويل ش.م.ع.

الرقم المجاني: ١٠٥٥ ٢٠٥١ ٤ (٩٠٠ هـانـف: ٤٠٠٠ ٢٥٤ ٤ (٩٠٠ فاكـس: ٢٥٠١ ٤ ٤٧١ ٤ (٩٠٠ ص.ب ٢٤٤١ دبي – إعم.

www.amlakfinance.com

9 يونيو 2025

Mr Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

Dubai, United Arab Emirates

Dear Sir,

السيد/ حامد أحمد علي المحترم

الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي

دبى – الامارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

<u>Subject: Notification on the recent increase in the company's share price.</u>

With reference to the recent increase in the company's share price, we would like to clarify that this movement is primarily driven by the disclosure published on the Dubai Financial Market website regarding the results of the Board of Directors meeting held on 29 May 2025.

The disclosed news included that the Board resolved to proceed with the execution of the sale of the Ras Al Khor Plots to Emaar Development PJSC for a total consideration of AED 2.9 billion.

The company confirms that there is no material information that has not been disclosed. We remain committed to transparency and compliance with applicable disclosure and governance standards.

الموضوع: تنويه بخصوص ارتفاع سعر سهم الشركة مؤخراً

بالإشارة إلى الإرتفاع الذي شهده سعر سهم الشركة مؤخراً، نود أن نوضح أن هذا الإرتفاع يعود بشكل رئيسي إلى الإفصاح الذي تم نشره على موقع سوق دبي المالي بشأن نتائج اجتماع مجلس إدارة الشركة المنعقد بتاريخ 29 مايو 2025.

وقد تضمن الإفصاح أن مجلس الإدارة قرر المضي قدماً في تنفيذ بيع أراضي رأس الخور إلى شركة إعمار للتطوير ش.م.ع مقابل إجمالي قدره 2.9 مليار درهم إماراتي.

وتؤكد الشركة عدم وجود أي معلومات جوهرية لم يتم الإفصاح عنها. كما نؤكد إلتزامنا بالشفافية والإمتثال لمعايير الإفصاح والحوكمة المعمول بها.

Kind Regards,

Lama Takieddin

Head of Corporate Governance and Board Secretary

وتفضلوا بقبول وافر الشكر والاحترام،،،



Signed by:

لما تقي الدين رئيس الحوكمة وأمين سر مجلس الإدارة

Single Si

نسخة إلى السادة هيئة الأوراق المالية والسلع